
Respostes a la ciutadania d’ICV-EUiA  al Ple de 21-09-2011 
 
 
INTERVENCIONS ORALS 
 

La senyora Herranz diu: 

 
I això va per a tots els grups de l’oposició. Mes rere més en els plens hi ha 
moltes preguntes que no se’ns contesten, o se’ns contesten a la babalà, 
sense tenir un sentit, o sigui, no responen al que preguntem, responen el 
que volen. He sentit per aquí alguna cosa de la modificació del ROM. Si us 
plau, volen fer la modificació perquè quan una pregunta no es contesti, o 
no es contesti el que nosaltres preguntem, es pugui fer una replica, i no 
haver d’esperar un mes rere l’altre a què se’ns doni una resposta?” 
 

La senyora Millà diu: 

“Referent a aquest tema, jo recordo que quan es va aprovar el ROM un grup de 
persones, de ciutadans, van fer precisament aquesta proposta, i va estar a punt 
d’acceptar-se, però al final no es va acceptar. Ara l’oposició és majoria, o sigui, 
no sé, si es torna a parlar, que suposo que sí perquè s’ha de tractar el tema del 
ROM, si seguim pensant el mateix doncs potser es pot aconseguir el dret a 
rèplica.” 
 


